
Fra medlemsmøtet onsdag 26. mai 2017. 

BRANNVERN 

Sørgelige nok var vi kun 11 personer tilstede inklusiv 6 fra styret. 

 

Det var et hyggelig og meget informativt møte vi fikk med Tor Johansen som er 

poff på dette temaet. Mange fine opplysninger om hva vi må tenke på når det 

gjelder brannvern. Et så alvorlige temaet ble fremlagt oss på en flott måte. 

Synd var det at kun 5 medlemmer utenom styret viste interesse. 

 

Tor Johansen vil sende oss en fil på opplegget han hadde laget slik at jeg kan 

videreformidle det vi snakket om. Dessverre gikk maskinens hans i stykker og 

siste dags aktivitet ble borte for alltid. Imidlertid skal han sette det opp på nytt 

og sende oss, men vil ta litt tid da han for tiden driver kurs i Skedsmo kommune.  

 
Etterpå var det hyggelig prat og mat/drikke. Dessverre mye mat til overs. 

 

Det hadde vært fint om dere medlemmer kunne komme med forslag på hvilke 

temaer vi burde ha på medlemsmøtene. Kanskje kommer det flere. Dette 

oppmøtet var trist. 
  


